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Yrkande KF 28/2 ärende 18: 

Tierpslistans yrkande om skolskjuts 
I kommunstyrelsens förslag ska skrivelser tas bort som låter gymnasieelever utan 
tillgång till ordinarie kollektivtrafik komma överens med kommunen om att få samåka 
med skolskjutsen. 

Motivet är att sådana överenskommelser inte görs, men det är synd och lite stelbent. 
Om det går att lösa samåkning i fordon som ändå ska åka, varför inte? 

Vi yrkar att: de två meningarna om samåkning på sida 7 i reglementet står kvar.  
 

Om yrkandet faller gäller det som vår reservation. 

Mio Tastas Viktorsson 
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